
Hierna de welgemeende woorden van fractievoorzitter Jan Wesenbeek bij het 

vertrek van Theo Albers uit Nuenen en daarmee uit de gemeenteraad.  

Onze onvolprezen griffier Marloes vroeg me vanochtend of ik bij het 

afscheid van Theo nog wat wilde zeggen over deze fractiegenoot, 

partijgenoot en rechterbuurman in deze Raad. “Graag Marloes” was mijn 

reactie.  

Ik maak het kort MDV, wees vooral gerust. Uw moment komt na mij.  

Wij, de PvdA Nuenen, nemen begin september officieel van Theo afscheid.  

Theo, ik vind het jammer dat je uit deze Raad vertrekt. Noodgedwongen nog 

wel. Samen met andere partijgenoten hebben we naar oplossingen gezocht 

om jou voor Nuenen en deze Raad te behouden. Vooral de krapte op de 

Nuenense woningmarkt was er de oorzaak van dat een voor jouw haalbare oplossing onmogelijk 

bleek. Een wat met spot door ons gesuggereerde optie om een vrijkomende huurwoning aan de 

Dubbestraat te betrekken wees je resoluut van de hand. Dat zou zeker voor commotie gezorgd 

hebben. Een wat gemakkelijke manier om als kop van Jut in het ED, de Nuenense krant of Rond de 

Linde te komen. Jij paste daarvoor.  

Theo, ik heb jou leren kennen als een man met principes, idealen en een sterke politieke overtuiging. 

Je noemt jezelf een pragmatische idealist, hierbij aangevend dat je bereid bent tot inleveren, bereid 

bent concessies te doen. Als raadslid kun je niet anders, moet je samenwerken om iets van je idealen 

te realiseren. Samenwerken met andere raadsfracties was voor jou primair toen we in maart van het 

vorige jaar aantraden. Zonder samenwerking geen resultaat. Dat ben jij als overtuigd pragmaticus.    

Je bent geïnspireerd door het gedachtegoed van en door veel krachtige mannen en vrouwen binnen 

onze partij de PvdA, de partij die als geen ander bij je past. Wat onze partij en deze mannen en 

vrouwen voorhadden met de Nederlandse samenleving heb jij met de  Nuenense samenleving. Een 

samenleving in een mooi en fijn dorp in het Brabantse, waar jij je als voormalig Limburger goed voelt, 

je thuis voelt. Je hebt oog voor de gewone Nuenense mensen, die er vaak niet zo goed in slagen om 

hun zegje te doen, voor hun eigen belang of dat van hun buurt op te komen. Je maakt je bezorgd 

over hoe het met ons dorp in de toekomst verder gaat. Geef jongeren weer kansen om in Nuenen te 

blijven wonen of weer te kunnen wonen of ze nu student of werkzaam zijn is een veel van jou 

gehoorde oproep aan deze Raad de laatste tijd maakte. Het tekent wie je bent en waar je voor staat. 

Dat ben jij als idealist.  

Gevoel voor humor heb je ook. En sarcasme. Soms is het wel wennen aan jouw spitsvondigheden en 

rake opmerkingen. Onze fractie-app staat er vol van. Maar goed dat die onder een klein publiek 

bekend is.  

Ja Theo en nu naar Deurne, weg uit Nuenen, weg uit deze Raad. Je vertelde dat je al contacten had 

met Sociaal Cultureel Deurne, waar je in een vorig leven al een flinke voetdruk achterliet door je 

activiteiten daar. Je stond daar bijvoorbeeld aan de wieg van het filmfestival De Nacht van het Witte 

Doek, dat dit jaar voor de 28e keer wordt georganiseerd. Waarom deed je dat niet in Nuenen, Theo? 

Te dicht bij Eindhoven misschien? 

Theo, we zullen je missen. Als lid van onze fractie, als lid van deze Raad, als lid van de Toerclub 

Nuenen, als trouw bezoeker en innemer van onze maandelijkse partijborrel bij Schafrath, maar 

vooral als mens, als goed mens. 

We nemen er straks eentje met een warm gevoel voor jou op je toekomst in Deurne, op je 

verdiensten voor Nuenen en die van onze partij, de PvdA in Nuenen. Alle succes Theo! 


